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Antero Eerola sekä 12 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen: 

”Äänestysaktiivisuus Vantaalla on pitkään ollut yksi matalimmista koko Suomen kuntakentässä. 
Edellisissä kuntavaaleissa vuonna 2021 vain 48,4 äänioikeutetuista vantaalaisista vaivautui uurnille. 
Tilanne on kansanvallan kannalta huono.

Ongelmaan on herätty Vantaalla. Kaupunki onkin ryhtynyt lukuisiin toimenpiteisiin 
äänestysaktiivisuuden nostamiseksi. Oleellista on, että käytännön kynnyksiä äänestämiselle pitää laskea 
esimerkiksi lisäämällä ennakkoäänestyspaikkojen määrää.

Tärkeää olisi myös poliittisen viestinnän parantaminen. Myös Vantaalla olisi tähän resursseja.

Yksi keino viestinnän tehostamiseen olisi tarjota valtuustoryhmille oma ”ohjelma” Vantaa-kanavalla. 
Kyseessä voisi olla esimerkiksi pari-kolme kertaa vuodessa lähetettävä podcast tai video, johon 
kaupungin viestintä tarjoaisi tekniikan ja tilat ja jonka sisällöstä valtuustoryhmät vastaisivat kukin 
vuorollaan. Eri poliittiset ryhmät voisivat näin kertoa tavoitteistaan, ajatuksistaan ja 
aikaansaannoksistaan suoraan kaupunkilaisille.

Tärkeää on, että eri ryhmiä kohdellaan tasapuolisesti ja syrjimättä. Uuden viestintäkonseptin kokeilu 
voitaisiin aloittaa esimerkiksi kesällä 2025 alkavan seuraavan valtuustokauden alkupuolella.

Edellä olevan perusteella, me allekirjoittaneet valtuutetut teemme seuraavan valtuustoaloitteen:

*Kaupunki ryhtyy kokeilemaan Vantaa-kanavalla uutta konseptia, jossa valtuustoryhmille tarjotaan 
mahdollisuus omaan ohjelmaan muutaman kerran vuodessa. Tätä koskeva kokeilu aloitetaan kesällä 
2025 käynnistyvällä seuraavalla valtuustokaudella.”
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
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